
Simon & Jonas  

Simon & Jonas har siden orangebælte begge undervist i japansk Jiu Jitsu. Yderligere deltager 

vi aktivt i karate (6. & 8. Kyu), og har derudover også trænet op til flere forskellige arter af 

kampsport.  

Kort om Simon: 

Jeg er 1. Kyu i Jiu Jitsu og derudover 6. kyu i karate.  

I forhold til karaten er det kata/bunkai-aspektet, for mig er det mest interessante, da jeg 

virkelig kan komme til at nørde med teknikkerne – samtidig med, at man kan få lov at blande 

det pæne/yndefulde med det hårde.  

Egentlig er jeg af den opfattelse, at karaten og Jiu Jitsu’en lider af nogle seriøse mangler. – Men 

ved at blande disse to kampsports går det op i en højere enhed. Karaten støtter Jiu Jitsu´en 

under dens mangler og omvendt. - Det at kunne kombinere karatens kamp aspekt (afstand) 

med Jiu Jitsu’en tæthed/kontakt fokus åbner op for uendelige muligheder. Her kan man bruge 

hundredvis af timer på at nørde med teknikkerne :-)  

Kort om Jonas: 

Jeg er 2.kyu i Jiu Jitsu samt 8. Kyu i karate. Jeg har trænet karate i et års tid og Jiu Jitsu  i 6-7 år.  

Jeg startede til karate, da jeg indså Jiu Jitsu´en i sig selv ikke var tilstrækkelig for mig. Jeg 

havde kort sagt brug for at dygtiggøre mig inden for flere aspekter   

Mit mål med karate er at blive bedre til Jiu Jitsu, og modsat, da jeg mener Jiu  Jitsu står for 

svagt alene. 


